



時間神諭 討拍拍舒癒卡

Time Oracle : Patting-healing card

安雪尹／編著 *Authored and edited by An Xueyin*

黃慈／繪圖 *Painted by Huang Ci*



來自上天的訊息 Messages from Heaven



可想過透過「數字」能與上天互通訊息嗎？

透過數字卡可清楚明白，其實「神」一直在我們每一個人的身邊默默守護和指導。當我們面對一件在當下令我們感到難以取捨，傷心難過和無法說出口的事時，你會需要用到祂。

這是一套不可多得且值得擁有具有不可思議能力的神諭卡。瞭解並妥善的運用它，可使你在任何時候都能獲得源源不絕支持你的力量、愛與守護。

Can you imagine that you can communicate with Heaven through "numbers"?

Through the digital cards, we can clearly understand that "God" has been silently guarding and guiding around us. You will need to use Him when we face something that makes us feel uncomfortable, sad, and unspeakable.

This is a rare deck of oracle cards with an incredible source of energy. Try to understand and use it properly, and you will get the endless power, love and protection from it.

強烈訊息示現

當你接連數天，毫無預警的在你面前重覆出現某些數字，你可以翻閱本書（時間解諭書）找到你見到的數字並瞭解它所代表的意思，和提醒要注意的事。如：「2：22」、「222」等用時間、符號、門牌號碼等重覆出現在你面前的數字，都不要輕視，要重視它後面想要透露給你的訊息。這是來自上天的祝福！

當占卜者，跳出51：51這張，非典型時間卡，即表示占卜者今日不適宜占卜，或是所占卜之內容嬉鬧和沒有適合的答案，故疊洗牌卡在20次內，仍然無法跳出答案。這時，占卜者應放棄今日的占卜，不要強求並閉牌一天。

Strong message shown

If you repeatedly see certain numbers appeared in front of you without any warnings for several days in a row, you can check out the "Time Interpretation Book" to find the numbers you see to understand what they mean, and what you should pay attention to. Such as: "2:22 or 222" a time mark, symbols, house number, and etc., If they do repeatedly appear in front of you, do not ignore them. You should pay attention to the messages that these numbers want to show you. This is



a blessing from Heaven!

In the process of divination, if an atypical time card of "51:51" appears, it means that the diviner is not suitable for exercising divination today, or the content of the divination is irrelevant and there is no adequate answer. Therefore, if the cards are shuffled within 20 times, there is still no answer displayed, the diviner should stop and take a day off.

注意！

在占卜過程中，跳出「17：17」這張牌卡，除為占卜者解答題外；另一個重要的意義，是上天籍「17：17」牌卡告訴你，「七日內，勿遠行。」「三日內，不得占卜其他問題，需閉卡三日。」守正作息。重要，切記！這是來自守護之神的提醒。

Attention!

In the process of divination, if the "17:17" card appears, in addition to answering questions for the diviner; another important message from Heaven is that: "Do not travel within 7 days", and "Do not exercise any divination within 3 days." Keep up the pace. It is

important, please keep in mind! It is a reminder from the guardian god.

「自生數」

意指由內在力量或守護自己的天神或守護星宿星靈的強大力量，驅離厄運遠離自己與守護心愛之人。如：討拍拍卡、踩小人卡，指的就是可以由自己內心驅動的能力。

“Autogenic numbers”

means the powerful force from the inner strength, one's patron or the guardian of the constellations and astral spirits, to drive away the doom and protect the beloved, such as the Pity-seeking card and the Step-on-the-villain card, refers to the ability to be driven by their own heart.

「橫生數」

是由占卜者個人積累的福分，藉由「貴緣」、「貴人」等外在能量，為自己生成轉危為安的好運數。如：幸運卡、中貴人卡。



“Appear in the sky”

refers to the fortune accumulated for the diviner through external energy like “good karma” or “benefactor”, creating a good destiny for oneself, such as the Luck card and the Noble and superior card.

「元始卡」

占卜者，若翻得此卡，若在占卜當下並無所求內容，僅憑天意擇卡之。則表示翻到此卡者，具有神緣，並希望能更精進修養自我，提升心靈層次。賦予意義：即擁有上天的祝福。

“Pre-cosmicstate card”

If the diviner does not know what to ask during the divination and gets this card only by the will of Heaven, which means that the person whoever draws out this card has a good relationship with God, and wants to be more refined and self-improving. The meaning: you have been blessed by the Heaven.



6. 桃花數

Love-attraction (Peach blossom) number

這是全套牌卡中，唯一不屬於人間的數字卡。

「桃花數」卡，具有不可思議的能量。是上天給人們的祝福，也是禮物。

占卜姻緣者，自然合泰，神仙眷侶事能和合。

占卜人際關係者，此卡諭為貴人在旁必得相助。

占卜其它者，獲此卡，如獲上天恩賜的福氣，幫助您逢凶化吉，心想事成，財源定進。

This is the only card in the whole set that does not belong to human society.

The " Love-attraction (Peach blossom) number " card has incredible energy.

This card means that it is a blessing from God and it is a gift, too.

The diviner who is seeking for a good marriage will eventually get one as a golden couple does.

The diviner who is seeking for good relationships will be assisted by benefactors. The diviner who is seeking other answers will get the blessing from Heaven, turn bad luck into good fortune, have your wishes come true, and have steady financial resources.



7. 宣洩卡 Unbosoming card

「說對了吧！」此時的你，確實要好好抒發心裡的委屈了。
神知道你心中的苦，但是要如何告訴你，在不久的將來，你會因為歷此磨難而終將獲得幸福！

神知道你聽不見祂的聲音，因此以此牌卡告訴你，不要難過，不要衝動，勿因一時氣憤盲目做下決定。遵從神的指引，冷靜。

現在的你，不是孤獨的，慈愛的神正在你身邊陪伴著你。

你可以小小任性，但一定要珍惜自己，因為神如此看重你。

堅持信念，走正確的道路，禍已遠離，愛必呵護著你。